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پرسـپولیس بـا عبـور از سـد رقبایـی مثـل السـد قطـر و 

پاختاکـور ازبکسـتان بـه جمـع چهار تیم برتر مسـابقات 

لیـگ قهرمانـان آسـیا رسـید و بـا سـومین حضـورش در 

نیمه نهایـی طـی 4 سـال اخیـر خـودش را به عنـوان یکی 

از قدرت های اصلی آسـیا معرفی کرد و حالا برای حضور 

در فینـال و بعـد از آن تحقـق رویـای قهرمانـی، یـک گام 

قدرتمنـد دیگـر بایـد بـردارد. البتـه در ایـن راه حضـور 

کادری بـا دانـش و انتخاب هـای دقیـق و بـدون نقص آنها 

در فصـل نقل وانتقـالات بی تاثیـر نبـوده و براسـاس گواه 

کارشناسـان، بازیکنـان جدیـد و تلفیـق آنهـا بـا نفـرات 

گذشته، یک تیم قدرتمند در حد قهرمانی آسیا ساخته 

اسـت. بـا ایـن حـال خیلی هـا بر ایـن باورند کـه همچنان 

سـتاره های سـال های اخیـر نقـش غیرقابـل انـکاری در 

ادامـه موفقیت هـای قرمزپوشـان دارنـد. بشـار رسـن، 

هافبـک عراقـی سـرخ ها کـه در ایـن رقابت هـا به عنـوان 

مغـز متفکـر در خـط هافبک حضـور دارد، یکی از عوامل 

مهم رسـیدن شـاگردان گل محمدی به نیمه نهایی است 

کـه بعـد از جدایـی ترابـی توانسـته چشـم ها را بیـش از 

پیـش در میانـه میـدان بـه خـود خیـره کنـد و بعـد از هـر 

بـازی نیـز رسـانه های عـرب زبـان توجـه ویـژه ای بـه ایـن 

سـتاره عراقی نشـان می دهند. بعد از حضور در نشست 

خبـری بـازی بـا النصر عربسـتان فرصتی دسـت داد تا با 

ایـن بازیکـن ملی پوش عراقی درباره بازی حسـاس امروز 

صحبت کنیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با بشـار رسـن 

را در ادامـه می خوانیـد.

بـرای خیلی هـا صعود پرسـپولیس از مرحله گروهی آرزو 

بـود، امـا حالا شـما در نیمه نهایی حضـور دارید. 

مـا براسـاس نقشـه راهـی کـه کادر فنـی برایمـان مشـخص 

کـرده بـود می دانسـتیم کـه بـرای چـه هدفـی بـه دوحه سـفر 

می کنیم. اشـتباه نیسـت اگر بگویم که برای تک تک بازی ها 

برنامـه داشـتیم و بـه جـز دیـدار بـا الدحیـل کـه تاحـدودی از 

داوری متضرر شـدیم، در سـایر بازی ها توانسـتیم به آنچه در 

ذهـن می پروراندیـم، دسـت پیـدا کنیـم و حـالا حضـور ما در 

نیمه نهایـی اصـا جـای تعجب نـدارد. 

البتـه اتفاقـات دیـدار بـا پاختاکـور و اخـراج زودهنـگام 

سـتاره ایـن تیـم تـا حـد زیـادی بـه کمـک شـما آمـد. 

این مسـائل در فوتبال طبیعی اسـت و نمی توانیم بگوییم که 

همیشـه اخـراج یـک بازیکـن باعـث باخت یک تیم می شـود. 

قطعـا در بازی هـای زیـادی دیده ایم کـه یک تیم بعد از اخراج 

بازیکنـش با انگیزه تـر می شـود و حتـی بـازی را بـا برتـری بـه 

پایـان می رسـاند. اگـر بخواهیـم مسـائل را مـو بـه مـو ارزیابی 

کنیـم، بازی هـای زیـادی بوده که پرسـپولیس از بابت داوری 

لطمـه خـورده اسـت. هـر چه که هسـت دیدار ما بـا پاختاکور 

تمام شـده و دیگر نمی خواهیم به گذشـته فکر کنیم و در باد 

آن پیـروزی بخوابیـم. حـالا تمـام نگاه ما به دیـدار نیمه نهایی 

است تا با کسب نتیجه لازم مجوز حضور در فینال را به دست 

بیاوریم. 

حضـور بازیکنـان جدیـد قـدرت پرسـپولیس را در ایـن 

رقابت ها دوچندان کرده اسـت و به نظر نقاط ضعف تیم 

را پوشـش داده اسـت. نظر تو در این خصوص چیسـت؟

قطعـا هـر بازیکنـی کـه بـا نظـر کادر فنـی بـه تیـم اضافـه 

می شـود، دارای توانایـی خـاص و منحصربه فـردی اسـت. ما 

به عنـوان یـک تیـم تـاش می کنیـم کـه بـه یکدیگـر در زمین 

کمـک کنیـم و نـام پرسـپولیس را برافراشـته کنیـم. موضـوع 

مهـم در ایـن بیـن تفکراتـی اسـت کـه بـر تیـم حاکـم شـده و 

قطعـا همـه مـا همـان کاری را در زمیـن انجـام می دهیـم کـه 

کادرفنـی خواسـته اسـت. 

حریـف پرسـپولیس در نیمه نهایـی یـک تیـم قدرتمنـد 

عربسـتانی اسـت. آیـا می توانیـد از این مرحلـه هم عبور 

؟ کنید

قطعـا تیمـی کـه بـه جمـع چهـار تیـم نهایـی لیـگ قهرمانان 

آسـیا رسـیده، حرف هـای زیـادی بـرای گفتـن دارد. حـالا 

می خواهـد نـام آن تیـم النصـر باشـد یـا هر اسـم دیگـری. ما 

بـه توانایـی خودمـان و کادر فنـی اطمینـان داریـم و از هیـچ 

نامـی نمی ترسـیم. پرسـپولیس برای رسـیدن به ایـن مرحله، 

تیم های قدرتمندتر از النصر را هم شکست داده و قطعا امروز 

بـا تمـام تـوان در زمیـن حاضـر می شـویم تـا مجوز حضـور در 

فینال را به دسـت بیاوریم. بازیکنان و کادرفنی کاما همدل 

هسـتند تـا شـادی را بـه هـواداران تیم هدیـه کنیم. 

تو یکی از بازیکنانی هستی که تجربه فینال رقابت های 

لیگ قهرمانان آسـیا را با پرسـپولیس داری. با این تجربه 

به نظر تنها به دنبال قهرمانی جام هسـتی. 

نه تنهـا مـن، بلکـه تمام اعضای تیـم و کادر فنی هدف نهایی 

خـود را کسـب جـام قهرمانـی قـرار داده ایـم تـا ایـن جـام را به 

افتخـارات باشـگاه و هـواداران بسـیار خوب مـان تقدیم کنیم 

امـا یـاد گرفته ایـم کـه قدم به قـدم جلـو برویـم و بـرای فینـال 

آسـیا بعـد از شکسـت دادن النصـر فکـر می کنیـم. مشـخص 

اسـت کـه تیم های حاضر در ایـن مرحله برای قهرمانی تاش 

می کنند و قطعا تیمی که شایستگی بیشتری دارد و بتواند از 

فرصت هایش اسـتفاده کند به این مهم دسـت پیدا می کند. 

اسـتفاده از کمـک داور ویدئویـی در رقابت هـای حذفـی 

مسـابقات تا اینجا به کمک شـما آمده اسـت. از این بابت 

بـرای دیـدار با النصـر نگرانی ندارید؟

مـن فکـر می کنـم اضافـه شـدن کمـک داور ویدئویـی بـه 

جذابیـت بازی هـا اضافـه کـرده و باعـث می شـود تیمـی از 

داوری متضرر نشـود. بازیکنان پرسـپولیس حرفه ای هسـتند 

و ایـن را در بازی هایـی کـه انجـام داده ایـم نشـان داده ایـم و 

حتـی وقتـی سـوتی بـه ضررمـان هم زده می شـود بـه تصمیم 

داور احتـرام می گذاریـم. 
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برگ برنده قرمزها تغییرات بازی به بازی است

 این پرسپولیس

توانشکستالنصررادارد

پرسپولیس در طول مسابقات لیگ قهرمانان آسیا مسیر پیشرفت 

را طـــی کرد. برخی تیم ها در شـــروع رقابت ها کیفیت بالایی 

داشتند و هرچه از بازی ها می گذشت رو به افول رفتند و برخی 

دیگر مثل پرســـپولیس بازی به بازی تکمیل تر می شدند و حالا 

با مقایسه دیدارهای این تیم متوجه باکیفیت تر شدن این تیم 

می شـــویم. باید به مجموعه کادرفنی پرسپولیس نمره قبولی 

بدهیم. احســـاس من بر این اســـت که یحیی گل محمدی با 

حمید مطهری یک ترکیـــب خوب را رقم زده اند. ترکیب خوب 

از این جهت که فوتبال فراز و نشـــیب زیادی دارد و تلخی ها و 

شیرینی هایش جذابش می کنند. اما باید بدانیم روزهای تلخ 

فوتبال خیلی بیشـــتر از روزهای شیرینش است و انتخاب یک 

دستیار که در روزهای سخت بتوان به آن تکیه کرد بسیار مهم 

اســـت. من نمی دانم کریم باقری در این تیم چه وظایفی دارد 

اما آرامشی که او به تیم می دهد و افشین پیروانی که خودش از 

جنس فوتبال است و مقابل حاشیه ها را گرفته، یک مربع قدرت 

را روی نیمکت پرسپولیس تشکیل داده است.

خریدهای جدید قرمزها مثل لک، پهلوان، آل کثیر، آقایی و سایر 

نفراتی که به بازی گرفته شـــدند توانسته اند تا به امروز رضایت 

اهالی فوتبال را به دســـت بیاورند. آنها توانسته اند خودشان را 

در تفکرات ســـرمربی تیم جا بیندازند و البته نتایج پرسپولیس 

در لیگ قهرمانان آســـیا اعتمادبه نفس آنها را هم تا حد زیادی 

بالا برده است.

ما باید دیدار با الســـد را نقطه عطف تیم یحیی بدانیم که باعث 

شد بازیکنان این تیم به پیشرفت و اعتمادبه نفس بالایی دست 

پیدا کنند. بعد از بازی با این تیم قطری، پرسپولیســـی ها یک 

ســـطح بالاتر رفتند و دیدیم که مقابل پاختاکوری که خودش 

آژاکســـی بازی می کند و شعارش این است که حتی یک پاس 

بیشـــتر هم برایشـــان اهمیت دارد، 60 درصـــد مالکیت توپ 

و میدان را دراختیار داشـــت. البته قبـــول دارم 10نفره بودن 

حریف مزید بر علت بود اما این مقدار حفظ توپ برای یک تیم 

واقعا جذاب است.

در مراحل حذفی هر رقابتی، کادرفنی تاثیر زیادی روی نتایج 

دارد چراکه باید بازی به بازی برای اســـتایل تیم تصمیم گیری 

کند و یـــک مربی در مراحل حذفـــی نمی تواند با یک آرایش 

2-4-4 یا 2-5-3 تیمش را به میدان بفرســـتد و این برای تمام 

تیم هـــای این مراحل صدق می کند. با توجه به زمان کمی که 

بین این رقابت ها وجود دارد قطعا تیمی برنده می شـــود که از 

قبل برای پلن های موردنظرش تفکری داشته و البته کادرفنی 

و بازیکنان انعطاف پذیری را دراختیار داشته باشد. به نظر من 

هم پرســـپولیس و هم استقال دارای این تفکر در آسیا بودند 

و هســـتند و تنها استقال کمی بدشانس بود که حاشیه وارد 

این تیم شد اما پرسپولیس تا این لحظه که من با شما صحبت 

می کنم حواشی را جمع وجور کرده است.

النصر قطعا تیم قدرتمندی اســـت که در عربســـتان رتبه دوم 

جدول را به خود اختصاص داده اما من برخاف این دوســـتان 

نظر شـــخصی ام بر این است که پرسپولیس شانس خوبی برای 

پیروزی در این دیدار دارد. البته من این تیم را خوب می شناسم 

و می دانم که ســـرمربی اش ویتوریا است که مربی مورد عاقه 

کی روش هم بود و بسیار زیرک و باهوش است. اما با شناختی 

کـــه از کادرفنی پرســـپولیس دارم می گویم که آنها این مربی را 

کاما آنالیز کرده اند و می دانند که این مربی چه فلسفه ای دارد، 

تعویض های مورد عاقه اش چیســـت و چه زمانی دارد و حتی 

تصمیماتش در زمان جلو یا عقب بودن از حریف در زمین چیست. 

کادرفنی این تیم سه، چهارسال در بنفیکا حضور داشته اند و این 

قطعا کار پرسپولیس را سخت می کند اما من برای پرسپولیسی 

که مقابل السد و پاختاکور دیده ام شانس زیادی قائل هستم.

بازیکنان کلیدی پرســـپولیس در این دیدار احمد نوراللهی و 

وحید امیری هســـتند که می دانند چـــه زمانی دماغ حریف را 

خونـــی کنند! آنها با پاس های ناگهانی و فوتبال خرابکارانه در 

بدترین زمان کاری می کنند که حریف انتظارش را ندارد و همین 

موضوع عصبی شان می کند. حضور آنها در مرکز میدان باعث 

شده پرسپولیس تنها به گوشه های تیمش دلخوش نباشد و از 

همه جای زمین حمله کند. البته زوج بشار و نعمتی در راست و 

پهلوان و آقایی در چپ هم بسیار جواب داده و از حضور پررنگ 

شجاع در دفاع هم نمی توان به سادگی گذشت.

درباره اســـتفاده ازVAR  هم باید بگویم که این سیســـتم تنها 

واقعیت هـــای زمین بـــازی را به نمایش می کشـــد و حق را به 

حـــق دار می دهـــد، چراکه داور بازی می توانـــد یک صحنه را 

چندبار از زوایای بســـیار بهتر ببیند و بهترین تصمیم را بگیرد. 

اما گاهی این واقعیت ها تلخ می شود مثل مرحله قبل که برای 

پاختاکوری ها واقعا تلخ شد. باید تاش کنیم درگیر جوسازی 

سعودی ها نشویم.

درنهایت اینکه پیشگو نیستم اما می گویم به کادرفنی پرسپولیس 

و تصمیماتش اعتقاد دارم و حتما بعد از بازگشت شان به ایران 

از گل محمدی بابت نمایش دلچسب تیمش تشکر می کنم اما 

می توانیم امیدوار باشیم که اگر پرسپولیس چند بازی گذشته 

را در زمیـــن ببینیم، پیروز میدان باشـــیم. من می دانم در این 

بازی فشـــار زیـــادی روی دوش آل کثیر خواهـــد بود و ممکن 

است بازی برای او و پرسپولیس گره بخورد و این طبیعی است 

که هوای یک تیم همیشه آفتابی نباشد اما امیدوارم امروز روز 

ابری پرسپولیس نباشد.

مرتضیمحصص
کارشناسفوتبال

  گزارش

جدال دو تیم بزرگ آسـیایی، یکی نماینده ایران 

و دیگری نماینده عربستان سـعودی تکلیف تیم 

راه یافته به فینال لیگ قهرمانان آسیا را مشخص 

خواهـد کـرد. شـاید طـرف سـعودی هـم موافـق 

باشـد که پرسپولیس مسیری سخت تر و فشاری 

به مراتـب بیشـتر را بـرای رسـیدن بـه نیمه نهایـی 

لیگ قهرمانان آسیا و البته فینال غرب آسیا طی 

کـرده باشـد، امـا در هر حـال در فوتبال حرفه ای 

آنچـه باقـی می ماند تابلوی نتایج اسـت و چیزی 

کـه به صـورت آمـاری در ذهن مکتـوب فوتبال به 

ثبت می رسد. 

امـروز ارتـش سـرخ برابـر تیمـی قـرار می گیـرد 

کـه بـدون اغـراق ثروتمندتریـن تیـم باشـگاهی 

آسیاست و حتی از الهال غنی و تیم های بزرگ 

چینـی هـم ثروت بیشـتر و امکانـات عجیب تری 

در اختیـار داشـته و دارد. در ایـن سـوی میـدان 

پرسـپولیس امـا دسـت کم در یک چهـارم نهایـی 

شـاید ارزان قیمت تریـن تیـم لقـب داشـت و 

بازیکنانـش بـا توجـه بـه ارزش پـول ملـی کشـور 

و در مقایسـه بـا حقـوق نجومـی سـایر بازیکنـان 

در تیم هـای باشـگاهی مختلف، به وضـوح برای 

چیـزی غیـر از مسـائل مالـی می جنگنـد و بارها 

ثابت کرده اند که تیم شـان را دوسـت دارند و این 

دوسـتی برایشـان تصادفی نیسـت. 

قرمزهـا اگـر کثیرالصعـود باشـند ایـن بـار دیگـر 

بـه صعـود تـا ایـن مرحلـه راضـی نخواهنـد بـود و 

هـواداران ایـن تیـم بـزرگ فقـط به خاطـر حضور 

پرسپولیس تا این مرحله جشن نخواهند گرفت، 

توقع از بازیکنان بزرگ و اندیشه های بکر یحیی 

بـالا رفتـه و میلیون هـا هـوادار پرسـپولیس بـه 

قهرمانی در آسیا فکر می کنند نه فقط گذشتن 

از سـد مهمـی به نـام النصر. 

النصـر بـا عبـور احتمالـی از سـد پرسـپولیس 

دسـت کم بـرای هـر بازیکن خود 100 هـزار دلار 

پاداش خواهد گرفت و این تنها بخشی از بودجه 

و وعده و پاداشی است که حامیان مالی، مالک 

ایـن باشـگاه و وزیـر ورزش عربسـتان آن را وعـده 

داده اند. 

تـا قبـل از بازی هـای یک چهـارم نهایـی در 

تحلیل هـای فنـی از پرسـپولیس به خصـوص 

نـزد روزنامه هـای ورزشـی عربسـتان مطالبـی 

مثـل سـردرگمی در خـط حملـه، ضعف قدیمی 

در خـط دفاعـی و یـا دروازه بانـی کـه ممکـن 

اسـت بـه حاشـیه کشـیده شـود 

امـا  می خـورد  به چشـم 

رسـانه های  اکنـون 

عربسـتان  ورزشـی 

یـا کشـورهای عربـی 

حاشـیه خلیج فـارس، بـا 

احتیـاط و دقـت بیشـتری دربـاره تیـم شایسـته 

پرسـپولیس مطلـب می نویسـند. 

عرب نیـوز در پیش بـازی خود تیـم فوتبال النصر 

را نماینـده باشـکوه عربسـتان توصیـف می کنـد 

البتـه خـوب می داند که هـواداران زیادی ندارد و 

عامـل حـذف الهال چندان نزد جامعه فوتبالی 

عربسـتان محبـوب نیسـت و نخواهـد بـود، امـا 

اکنـون وضعیـت فـرق دارد و موضـوع، موضـوع 

جدال فوتبالی دو کشور ایران و عربستان است. 

عرب نیـوز در گـزارش خـود آورده اسـت: »النصـر 

باید مراقب 4 چیز مهم باشد، اول اینکه دوندگی 

زیاد را از یاد نبرد، این نباید برگ برنده تیم ایرانی 

باشـد، دوم اینکه در نبرد تن به تن عقب نشـینی 

نکند، بازیکنان پرسپولیس به خصوص در میانه 

میـدان قـوی، محکـم و بـا تجربـه هسـتند، مورد 

سـوم این اسـت که آل کثیر مهار شـود، او حکم 

مسـی پرسـپولیس را دارد و نکتـه چهـارم ایـن 

اسـت کـه مراقـب سـانتر از جناحیـن باشـند و 

اجـازه ندهند تـوپ به راحتی به ارسـال کننده ها 

برسد.« 

جان دردن، نویسنده بخش بین الملل عرب نیوز 

و ویراستار این روزنامه در یادداشتی کوتاه از این 

بازی بزرگ نوشـته اسـت: »کوته فکری است اگر 

از همیـن حـالا النصر را در فینال لیگ قهرمانان 

آسـیا ببینیم، دسـت کم نیمه اول این بازی باید 

بگـذرد تـا مـن بتوانم درباره النصـر قضاوت کنم، 

پرسـپولیس عالـی بـوده و بـازی آخرش را تماشـا 

کـردم، خـوب یکدیگـر را پیـدا می کننـد و مربـی 

تیـم، برنامه ریـزی دارد. تیم خوبی اسـت اما همه 

ما امیدواریم النصر را در فینال مشاهده کنیم.«

نشـریه عربسـتانی عربیـن بیزنـس در گزارشـی 

اقتصادی- ورزشـی از دو تیـم پرسـپولیس و 

عربسـتان آورده اسـت: »امکانات این دو باشـگاه 

هرگـز بـا هـم قابـل مقایسـه نیسـتند، حقوقـی 

کـه بازیکنـان دریافـت می کننـد و پاداشـی 

کـه به عنـوان مثـال بـه النصـر بابـت صعـود بـه 

فینال وعده داده شـده اسـت نشـان از برتری 

اقتصـادی فاحـش النصر نسـبت 

بـه پرسـپولیس دارد، امـا 

نکنـد همیـن موضوع 

ضعـف  نقطـه  بـه 

ن  عربسـتا ه  ینـد نما

بازیکنـان  تبدیـل شـود؟ 

یحیـی گل محمـدی، بـا انگیـزه بالایـی وارد 

میـدان می شـوند و بـه چیـزی جـز شـاد کـردن 

مـردم ایـران نمی اندیشـند. در واقع چیز دیگری 

در کار نیست و آنها واقعا عاشقانه بازی می کنند 

اما امیدواریم همین تعهد و انگیزه را در بازیکنان 

النصـر هـم مشـاهده کنیـم.« 

بـه  نزدیـک  و  ثروتمنـد  مجموعـه رسـانه ای 

خانـدان پادشـاهی عربسـتان، عیـن الریـاض 

eyeofriyadh در گزارشـی دربـاره برتری هـای 

فنی دو تیم آورده اسـت: »پرسـپولیس بیشـتر رو 

به بازی سـرعتی می آورد، خوب پاسـکاری کرده 

و یکدیگـر را خـوب در زمیـن پیـدا می کنند، خط 

دفاعـی بـا دروازه بـان خـود هماهنگ اسـت و در 

میانه میدان بازیکنان سربالا و با تجربه ای دارند، 

در ایـن سـوی میـدان هـم النصـر تیـم کوچکـی 

نیسـت و بازیکنانـش خوش تکنیـک هسـتند، 

آنها در نبرد تاکتیکی محکوم به کسب موفقیت 

هسـتند، راز ایـن موفقیـت هـم در روحیـه بـالا و 

تمرکـز روی تمرینـات اسـت، آنهـا در دو تمریـن 

مهـم اخیـر خـود روی ضربـات پنالتـی و ضربات 

ایسـتگاهی خیلی کار کرده اند و شـاید به دنبال 

گرفتـن خطـا در محوطـه جریمـه یا اطـراف آن از 

حریـف ایرانی باشـند.« 

سـعودی گازت چنـدان بـازی را جـدی نگرفتـه و 

تیتـر اصلـی و چنـد تیتـر بعـد از آن مربوط شـده 

بـه جیـرو ایتالیـا، رقابت هـای تنیـس فرانسـه و 

اسب سواری اما در تنها رویکرد خود به این بازی 

بـزرگ نوشـته اسـت: »تیمـی که ال کاسـیکوی 

لیـگ قهرمانـان آسـیا )به زعـم نویسـنده یعنـی 

بـازی الهـال و النصر( را پیروز شـده نباید مقابل 

نماینـده فوتبـال ایـران مشـکل چندانی داشـته 

باشـد. آنهـا بایـد در همـان نیمـه اول کار را تمـام 

کنند و بعد هم به خوبی دفاع کنند. النصر دفاع 

کـردن را خیلـی خـوب بلد اسـت.«

وب سـایت wionews ویونیوز در خبری تحلیلی 

از این بازی بزرگ نوشـته اسـت: »تردید نداشـته 

باشید که دو قدرت بزرگ فوتبال باشگاهی آسیا 

مقابـل یکدیگـر قرار گرفته انـد و این برای خود در 

حد یک فینال بزرگ است، هیجان زیادی داریم 

کـه تیـم پیـروز این بازی بـزرگ را مقابـل نماینده 

شـرق آسـیا تماشـا کنیـم، بعید اسـت تیـم پیروز 

ایـن بـازی در فینـال لیـگ قهرمانـان آسـیا دچار 

مشکل شود.« 

نگاه رسانه های عربستانی به دیدار بزرگ امروز؛ جدال عشق و پول!

عرب نیوز: آل کثیر حکم مسی را دارد


